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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2019/20:453 Vårdmomsen

Jag ställde en fråga till finansministern för en dryg månad sedan och fick till 
svar att en utredning om vårdmomsen pågår. Frågan från mig inleddes med en 
beskrivning av utmaningen.  Januariöverenskommelsen är något som den 
rödgröna regeringen alltid håller fram som det viktigaste samarbetsdokumentet 
och som en garant för att Centerpartiet och Liberalerna ska ge sitt stöd till den 
rödgröna regeringen.

Den 1 juli införde Skatteverket 25 procents moms på köp av vård- och 
omsorgstjänster. Denna så kallade vårdmoms drabbar en redan hårt pressad 
vård- och omsorgssektor. Köp av konsulttjänster och av hyrläkares och 
hyrsjuksköterskors tjänster utgjorde 2018 en kostnad på ca 5,4 miljarder 
kronor. Det är en ökning med drygt 4 procent jämfört med föregående år. 
Kostnaderna har ökat varje år sedan 2011. 

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

Hur långt har man kommit i utredningen och när förväntas den vara klar och 
kan presenteras? 

………………………………………

Elisabeth Björnsdotter Rahm (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-11-20
Besvaras senast
2019-11-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


